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Abstract (en)
The anvil is in the shape of a prism with flat upper and lower surfaces (22,24), a curved surface (16) forming part of a circle, two lateral surfaces
(18,20) which come to a point, and two other lateral surfaces (26,28) adjacent to the curved surface. The two lateral surfaces adjacent to the curved
surface are inclined at an angle between 3 degrees and 15 degrees to the median plane of the anvil and converge towards the upper or lower
flat surface. One end of the anvil has projecting studs (26) to engage with holes in a ring, and the anvils are fitted into the ring with their inclined
surfaces facing alternately in opposite directions.

Abstract (fr)
L'enclume (10) possède globalement la forme d'un prisme avec une surface latérale courbe (16) et deux surfaces latérales (18) (20) qui ont des
flancs (26) (28) adjacents à la surface courbe (16) et orientés sur l'axe de courbure de cette surface (16). Ces flancs (26) (28) sont en outre inclinés
par rapport à un plan médian de l'enclume (10) passant par l'axe de courbure de la surface (16). Ces enclumes (10) sont disposées alternativement
dans un sens et dans l'autre dans un anneau porte-enclumes où elles sont retenues par effet de voûte pour former un cercle d'enclumes. <IMAGE>
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